



5 rooms, 210 m²

«Vue panoramique sur le Val d'Anniviers pour ce chalet contemporain»

CHF 2,180,000.—

[Mortgages starting at CHF 3'270.- per month](#)

Location

3961 Grimentz, VS



Main information

Municipality

Anniviers

Living space

210 m²

Availability

On request

Price

Selling price

CHF 2,180,000.—

Description

En position dominante, ce splendide chalet profite d'une localisation idyllique, à quelques mètres seulement des remontées mécaniques vous permettant d'atteindre les fameuses pistes du domaine skiable de Grimentz-Zinal. La station propose toutes les commodités essentielles (supermarché, magasins, boulangerie, bars, restaurants, poste) afin d'offrir un confort de vie des plus agréables.

- Construit en 2010 avec des matériaux de qualité, finitions de standing
- Situation dominante, vue imprenable sur les montagnes
- Ensoleillement optimal tout au long de l'année
- Quartier calme, verdoyant et sans vis-à-vis
- Acquisition en résidence principale ou secondaire

In a dominant position, this splendid chalet benefits from an idyllic location, just a few metres from the ski lifts allowing you to reach the famous slopes of the Grimentz-Zinal ski area. The resort offers all the essential amenities (supermarket, shops, bakery, bars, restaurants, post office) in order to provide the most pleasant living comfort.

- Built in 2010 with quality materials, high standard finishes
- Dominant location, stunning mountain views
- Optimal sunshine all year round
- Quiet, green and not overlooked area
- Acquisition as a primary or secondary residence

Interior

View ✓

Exterior

Balcony/terrace/patio ✓

Characteristics

Construction year 2010

Ad

ImmoScout24 code

5820439

Reference

13852

Contact for viewing

Isabelle Bauwens

 079 290 27 10

Pour les visites, merci de contacter notre agence Cardis SA au no +41 21 962 86 62.

Advertiser

Cardis SA

Place Centrale 16

1920 Martigny